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澳門大學學生會 

第 8/2022 號選舉委員會通告 

公告第廿五屆澳門大學學生會領導機關之選舉核算結果 

 

     澳門大學學生會選舉委員會（以下簡稱「選委會」）根據澳門大學學生會第 1/2020 號內部規

章《領導機關選舉制度》第七十五條的規定，公佈第廿五屆澳門大學學生會領導機關之選舉核算結

果及當選之組別。 

 

本屆選舉中具選舉權之會員核算數據 

會員總數：12550 名 

已投票之會員人數：1941 名（佔全體人數之 15.47%） 

無投票之會員人數：10609 名（佔全體人數之 84.53%） 

 

會員大會主席團及理事會之選舉核算數據 

核算選票總數：1941 票 

勵恆閣所得信任票之票數：1760 票（佔全體投票人數之 90.67%） 

勵恆閣所得不信任票之票數：114 票（佔全體投票人數之 5.87%） 

空白票之票數：10 票（佔全體投票人數之 0.52%） 

廢票之票數：57 票（佔全體投票人數之 2.94%） 

 

會員大會主席團及理事會之選舉核算結果 

第廿五屆澳門大學學生會會員大會主席團及理事會之當選組別為勵恆閣。 

 

監事會之選舉核算數據 

核算選票總數：1941 票 

篤行閣所得信任票之票數：1617 票（佔全體投票人數之 83.31%） 

篤行閣所得不信任票之票數：246 票（佔全體投票人數之 12.67%） 
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第二十五屆澳門大學學生會 

選舉委員會主席 

 

 

 

 

 

二零二二年十月一日 

空白票之票數：18 票（佔全體投票人數之 0.93%） 

廢票之票數：60 票（佔全體投票人數之 3.09%） 

 

監事會之選舉核算結果 

第廿五屆澳門大學學生會監事會之當選組別為篤行閣 。 

 

各當選組別名單將詳列於附件，若對以上所述有任何異議，可根據澳門大學學生會第 1/2020

號內部規章《領導機關選舉制度》第九十六條之規定，於核算結果公布後二日內（十月三日或之

前）向選委會提出。 

 

 

 

 

特此通告。 
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University of Macau Students’ Union 

Notice of Election Committee No. 8/2022 

Announcement of the accounting result of the Election of 25th Management Board of UMSU 

According to paragraph 75 of Internal Regulation No.1/2020 “Electoral System of Management Board”, 

the Election Committee is now announcing the election result and the elected group of the 25 th election of UMSU 

 

The accounting information of the members who have the right to vote in the election 

The total number of members: 12550 

The number of members that voted: 1941 (account for 15.47% of the total members) 

The number of members that did not vote: 10609 (account for 84.53% of the total members) 

 

The Election of Presidium of General Assembly and Board of Directors 

The total number of votes: 1941 

The number of votes of confidence that Immensity got: 1760 (account for 90.67% of the total number of members 

that voted) 

The number of votes of censure that Immensity got: 114 (account for 5.87% of the total number of members that 

voted) 

The number of blank votes: 10 (account for 0.52% of the total number of members that voted) 

The number of invalid votes: 57 (account for 2.94% of the total number of members that voted) 

 

The election result of Presidium of General Assembly and Board of Directors: 

The elected group of Presidium of General Assembly and Board of Directors in the 25
th
 Election is Immensity 

 

The Election of Supervisory Board 

The total number of votes: 1941 

The number of votes of confidence that Persistence got: 1617 (account for 83.31% of the total number of 

members that voted) 

The number of votes of censure that Persistence got: 246 (account for 12.67% of the total number of members that 

voted) 
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The number of blank votes: 18 (account for 0.93% of the total number of members that voted) 

The number of invalid votes: 60 (account for 3.09% of the total number of members that voted) 

 

The election result of Supervisory Board 

The elected group of Supervisory Board in the 25 th Election is Persistence.  

 

 

The list of the elected groups is listed in the attachment. According to the No. 1/2020 Internal Regulations 

of “Electoral System of Management Board” Article 96, if there are any objections of the above election result, all 

the privies may submit an appeal to the Election Committee within two days (Before 3rd October,2022) after the 

announcement of the accounting result.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The Chinese version shall prevail. 

The 25th Election Committee of UMSU 

Chairman 

 

 

 

 

 

 

1
st 
Oct 2022 
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附件 Attachment：  

會員大會主席團及理事會組別  

勵恆閣 Immensity 

會員大會主席 President  鐘曉語 ZHONG XIAOYU 

會員大會副主席 Vice-President 吳健豪 WU JIANHAO 

會員大會秘書 Secretary of General Assembly 黃雪盈 WONG SUT IENG 

理事長 Director General 唐珮琳 TONG PUI LAM 

副理事長 Vice- Director General 甘晉譽 KAM CHON U 

副理事長 Vice- Director General 伍穎妍 WU WENG IN 

秘書長 Secretary General 區羨盈 AU SIN IENG 

副秘書長 Vice- Secretary General 吳家豪 NG KA HOU 

副秘書長 Vice- Secretary General 司徒昕儀 SITU XINYI 

財務長 Treasurer General 李曉諾 LEI HIO NOK 

副財務長 Vice- Treasurer General 勞樂兒 LOU LOK I  

副財務長 Vice- Treasurer General 丁偑恩 TENG PUI IAN 

會員事務部部長 Head of Members Affairs Department 謝欣彤 CHE IAN TONG 

社會事務部部長 Head of Social Affairs Department 陳澤鈞 CHAN CHAK KUAN 

文康部部長 Head of Culture and Leisure Department 陳子雯 CHAN CHI MAN 

資訊部部長 Head of Information Department 陳偉民 CHAN WAI MAN 

宣傳推廣部部長 Head of Promotion Department 廖掁華 LIO CHAN WA 

總務部部長 Head of General Services Department 李正賢 LEI CHENG IN 

人力資源部部長 Head of Human Resources Department 黃宏迪 VONG WANG TEK 

公共關係部部長 Head of Public Relations Department 羅安恆 FIDELINO OLIVEIRA PEREIRA LOPES 
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監事會組別 

篤行閣 Persistence 

監事長 Supervisor General 古詠軒 KU WENG HIN 

副監事長 Vice- Supervisor General 邵憲薈 SHAO XIANHUI 

監事會秘書 Secretary of Supervisory Board 李俊姍 LI JUNSHAN 

監事 Supervisor 劉峻銘 LIU JUNMING 

監事 Supervisor 殷崇耀 YIN CHONGYAO 

 
 

 


